
 

 

Posudek na Barboru Šubrovou 

 

 

 

   Barbora Šubrová, studentka bakalářského oboru hra na flétnu 
Hudební a taneční fakulty AMU, se svým nasazením pohybuje na 
průměru. Je velice solidní a určitě i pilná, ale v práci má výkyvy, 
které jí brání v dosažení lepších výsledků. Navíc prakticky ztratila 
rok pobytem v rámci Erasmu v Miláně.  

   Zvuk její flétny je příjemný, ale spousta práce ji čeká na kantiléně 
a frázování. Jejím úkolem je rovněž konkrétnější a bystřejší 
staccato a lepší hospodaření s dechem. Myslím, že při větším 
soustředění na práci by se mohla výrazně profesně posunout.  

   Slečna Šubrová učí na ZUŠ.  

 

 

 

 

   V Praze 10. 6. 2020                                  prof. Radomír Pivoda 


